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Algemeen 
Politieke en economische maatregelen hebben hun impact bij de voetbalverenigingen niet gemist. Het stijgende 
prijsniveau rond energie en levensmiddelen nopen verenigingen scherper op hun financiële huishouding toe te zien en 
voortdurend creatief te blijven.  
Ook heeft 2023 zich gekenmerkt door veel aandacht voor de grote dossiers Clustering en ons eigen Manifest.  
Er zijn op dit moment vele overlegfora waarin de federatie is vertegenwoordigd met als doel het behartigen van de 
belangen van de aangesloten voetbalverenigingen. Niet in de laatste plaats zijn dit overleggen en initiatieven vanuit het 
Gemeentelijk Sport-, Beweeg- en Leefstijlakkoord.  
In het belang van alle aangesloten verenigingen worden zeer korte lijnen onderhouden met Gemeente, Sportaal en KNVB 
 
Specifiek 

• Samenstelling federatie 
 In het kalenderjaar 2022 bestond het ledenbestand van de federatie uit 22 amateur voetbalverenigingen, 1 BVO en 

1 scheidsrechtersvereniging. Dit betekent dat binnen de gemeente Enschede, op één na, alle verenigingen die het 
bedrijven of ondersteunen van de voetbalsport als doel hebben zijn aangesloten bij de federatie. 
In de loop van het jaar heeft de nog ontbrekende vereniging de intentie afgegeven zich weer bij de Federatie aan 
te willen sluiten. 
  

• Bijeenkomsten 
Reglementair belegt het bestuur drie (plenaire) bijeenkomsten per jaar. Ook dit jaar werden bijeenkomsten gehouden 
op 23 januari, 24 mei en 25 oktober. 
Helaas is de afwezigheidsfactor (zonder kennisgeving) van aangesloten verenigingen in dit jaar substantieel te 
noemen. Een gemiddelde afwezigheid van 30 procent van de verenigingen acht het bestuur aan de hoge kant.  
Nog opvallender is het te moeten constateren dat twee van de aangesloten verenigingen geen enkele bijeenkomst in 
2023 hebben bezocht. Het bestuur zal alle betreffende verenigingen aanspreken. 
 

• Vergaderingen bestuur 
Gedurende de competitiemaanden heeft het bestuur gemiddeld twee keer per maand vergaderd. In deze 
vergaderingen werden vooral de korte lijnen met Gemeente, Sportaal en KNVB gehanteerd. 
Van alle resultaten van deze overleggen heeft mondeling en/of schriftelijk terugkoppeling plaatsgevonden naar de 
verenigingen.  
 

• Gemeentelijk Strategisch en Tactisch overleg Sport-, Beweeg- en Leefstijlakkoord 
Het Sportplatform Enschede is gelaagd opgezet in een beleidsdeel (strategisch) en een planningsdeel (tactisch). 
Aan beide overleggen werd dit jaar door bestuursleden van de FEV deelgenomen. 
Opgemerkt dient te worden dat de overlegstructuur en deelname van alle aan sport, bewegen en leefstijl gelieerde 
organisaties nog in opbouw is en er nog geen sprake is van een ‘staande organisatie’. 
Waar vorig jaar de Alliantie Gelijk Spelen nog gesprekspartner was is nu de gemeente als opvolger van de Alliantie 
‘in charge’ voor beleidsontwikkeling waar het gaat om diversiteit en inclusie. 
  

FEDERATIE van 
ENSCHEDESE 

VOETBALVERENIGINGEN 

e-mail: secretaris@feenvo.nl 
 

Postadres:  
Zwartkate Es 9 

7541CC Enschede 



• Clustering 
Meerdere bijeenkomsten, plenaire overleggen en bilaterale overleggen hebben plaatsgevonden om stappen te 
kunnen maken in dit dossier. 
Uiteindelijk is de clusteringsopdracht in een fase gekomen waarin alle verenigingen een bestemming/locatie voor 
de toekomst hebben gekregen. Er treedt nu een fase in waarbij de verenigingen in overleg met de projectleiders 
komen tot inrichting van ‘hun’ locatie en gaan toewerken naar een definitieve nieuwe situatie. 
Vanuit Sportaal zijn de vernieuwde huurovereenkomsten aan de geclusterde verenigingen aangeboden.  
Het bestuur blijft de gezamenlijke mening van het streven naar vitale, toekomstvaste en duurzame oplossingen op 
alle niveaus verkondigen.   
 

• Manifest 
De in 2020 gekozen thema’s zijn actueel als nooit tevoren doch hebben allen hun eigen verloop en ontwikkeling. 
- Op het thema Vrijwilligers kunnen we constateren dat Sportaal met haar Studio Sportaal dit thema vast heeft 
gezet in haar aanbod en dat zij op vraag van verenigingen de helpende hand kan bieden, uiteraard niet met het 
aanleveren van vrijwilligers maar wel met de noodzakelijke over te dragen kennis over het werven, boeien en 
binden van vrijwilligers;   
- Het thema Diversiteit/Inclusie is de projectstatus ontstegen en heeft een plaats gevonden in het lokale 
gemeentelijke beleid; 
- Audits is het thema waarbij verenigingen bij elkaar komen en kennisnemen van de interne aanpak op individuele 
en gezamenlijke ‘uitdagingen’. Het doel hierbij is van elkaar te leren en begrip te krijgen voor elkaars situatie. 
Uiteindelijk zijn we binnen de krijtlijnen van het voetbalveld elkaars sportieve tegenstander maar daarbuiten zijn 
we medestanders van elkaar in het draaiende houden van de vereniging en te bewerkstelligen dat de voetbalsport 
die ons lief is kan gedijen; 
- Gedrag langs de lijn is het thema waar op dit moment geen urgentie van is gebleken. Dat wil niet zeggen dat er 
geen ontwikkelopdracht ligt doch dat dit ten opzichte van andere urgente onderwerpen even niet de aandacht 
heeft. De bijeenkomst van oktober leverde een status quo op dit thema op. Het thema op zich zal blijven staan en 
wordt opgepakt wanneer er gemeenschappelijke urgentie wordt gevoeld; 
- Meldingsplicht: Vanuit SEO is het initiatief ontwikkelt om meer en betere aanwas en communicatie van 
(club)scheidsrechters te bewerkstelligen. In dit programma is het thema Meldingsplicht zodanig opgenomen dat 
het belang van het melden van onregelmatigheden de aandacht krijgt die het nodig heeft. 
  

• Vertrouwens Contact Persoon (VCP) 
In toenemende mate tekent zich het belang en de urgentie van een in de vereniging aanwezige Vertrouwens 
Contact Persoon (VCP). Op allerlei vlakken (zowel politiek als maatschappelijk) wordt de roep naar een 
verplichtend kader rond het hebben van een dergelijke functionaris per vereniging gehoord. 
Het onderwerp zal in de komende jaren nog vele malen besproken gaan worden. 
Rond deze functionaris zijn intussen al wel 4 basisprincipes vastgesteld om te mogen spreken van een 
‘gecertificeerde’ VCP. Deze 4 basisprincipes/eisen zijn: 
- in het bezit van een VOG; 
- gedragscode bij de vereniging aanwezig; 
- e-learning EBO (Een Beetje Opvoeden) voltooid; 
- 17 uur begeleiding gehad vanuit NOC/NSF 
 

• Werkgroep Weekendvoetbal 
Tijdens de op 24 mei gehouden bijeenkomst van de FEV zijn de resultaten besproken van 2 onderzoeken in het 
kader van het weekendvoetbal: de verplaatsing van wedstrijden in het pupillenvoetbal naar vrijdagavond en/of 
zondag en de invoering van een variabele speeldag.  
Afgesproken is hieraan een vervolg te geven door een overlegcyclus te starten met wedstijdsecretarissen van de 
clubs die verder willen met het bespreken van de variabele speeldag en de clubs die een O7/mini’s hebben om te 
bezien of de speeldag daarvan kan worden verplaatst naar vrijdagavond. 
 

• Werkgroep ‘Dag van het Enschedese Voetbal’ 
Na het vastleggen van de contouren van de 1e Dag van het Enschedese Voetbal is na de oktober bijeenkomst een 
begin gemaakt om vanuit de verenigingen de werkgroep op sterkte te krijgen. 
De wekgroep bestond aan het einde van het jaar uit 6 personen:  
2 x SEO   (Fijke Hoogendijk en Hans Reefman) 
1 x Victoria ’28   (Gerard Kirchjunger) 



1 x EFC PW   (Harrie Balke) 
1 x onafhankelijk lid  (Roderick Klaver) 
1 x bestuur FEV   (Gert Rotting) 
 
Van de vorderingen zal de werkgroep belanghebbenden voortdurend op de hoogte houden en beslismomenten 
voorleggen op de eerste 2 bijeenkomsten van 2024. 
Intussen is de datum van zaterdag 15 juni 2024 vastgelegd en de speellocatie zal bij EFC PW 1885 aan de  
van Deinselaan 38 zijn. 
 

• Website www.feenvo.nl 
De FEV- website voldoet aan een behoefte en wordt goed bezocht. Het bestuur doet er alles aan om de site zo 
actueel als mogelijk te houden. Belangrijke FEV- documenten (agenda’s, verslagen en basisdocumenten) zijn voor 
eenieder vindbaar. 
De site is voorzien van een privacyverklaring en voldoet daarmee volledig aan de eisen die bij wet gesteld zijn.  
 

• Representatie 
Bij de gelegenheid van het afscheid van wethouder Jurgen van Houdt heeft een afvaardiging van de federatie de 
receptie bijgewoond. 
Het bestuur van de federatie hecht eraan nogmaals te melden dat zij, indien door de jubilerende vereniging 
daarnaar gevraagd, te allen tijde bereid is om een toespraak te houden. Omdat het bestuur niet in staat is om in te 
voelen hoe de agenda en sprekers op een avond zijn ingedeeld stelt zij zich op het standpunt dat zij uitsluitend 
desgevraagd dit te willen doen. In de komende jaren zullen naar verhouding veel verenigingen een kroonjaar gaan 
beleven. 
 


